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*K) Konstituering”  *D) Diskusjonssak   *V) Vedtakssak 16 
 17 
Før møtet begynte gikk vi gjennom møtekritikken fra forrige møte.  18 
 19 
Sak 60/11 Innkalling og saksliste 20 
 21 
Sentralstyrets vedtak:  22 
 23 

 ”Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste med tillagte saker under 24 
eventuelt og orienteringer”. 25 

 26 
 27 
Sak 61/11 Referat fra forrige møte 28 
 29 
Noen nødvendige endringer og upresisheter bemerkes i referatet fra lagenes 30 
runde, samt noen språklige endringer.  31 

Sekretariatet har tidligere mottatt noen språklige endringer fra Dan-Raoul.  32 
 33 
Sentralstyrets vedtak:  34 
 35 
 ”Sentralstyret godkjenner referatet med bemerkede endringer”. 36 

 37 

Sak 62/11 Orienteringer 38 

 39 

a. Medlemsrekruttering 40 

753 betalende og 1387 totale medlemmer, sist sjekket 9. september.  41 

Sekretariatet sjekket tallene før utsending av referatet og oppdaterte tall per 42 
06.10.11 er 766 betalende, 1405 innmeldte.  43 

Årets tredje kontingentkrav (purring) har blitt skrevet ut og sendt fra kjelleren i 44 
huset.  45 

 46 
b. Økonomistatus 47 

Etter mange måneders venting uten rapporter fikk vi endelig igjen se foreløpig 48 
regnskap for drift i Humanistisk Ungdom. Det er mye å merke seg, både fra 49 
regnskapet og fra den følgende diskusjonen om neste års budsjett.   50 

 51 

REGNSKAP 52 

Lagdrift 05 53 

Det er noen poster vi lurer på hva er – og noen som ser ut til å mangle. Kan noe 54 
være feilført? Sekretariatet sender kopi av dette referatet til regnskapsfører og 55 
håper på avklaring innen neste møte.  56 

- Lokaler 4750 kr 57 
- Annen rentekostnad 177 kr 58 



Gratismateriell/Brosjyrer : Vi ser også at det ikke er brukt en krone på dette, 59 
selv om det er en post vi ser at det er budsjettert 70 000kr til. Vi mener at 60 
kostaden for en stor mengde USB-minnepinner burde vært ført på denne posten, 61 
og lurer på om disse kan være ført på en annen post? Det er ønskelig at AU 62 
følger opp bruken av denne posten og bestiller mer materiell som kan brukes ut 63 
over høsten og også neste år.  64 

Styremøte 04 65 

Lurer på denne posten: 66 

- Andre PR-kostnader 1520kr 67 

Det er sjelden vi har PR-kostnader for SSt-møter. Kan denne være feilført? 68 

Rekruttering 2 69 

På denne posten er det ikke ført noen utgifter. Vi må være nøyere med å kontere 70 
reiser til konfirmantundervisning og tiltak for å fremme liv i lokallagene (som 71 
besøk fra lokallagskontakt i forbindelse med rekrutteringsmøter) på denne 72 
posten.  73 

Vi bør nok også fokusere mer på denne posten i det kommende.  74 

Det kan bemerkes at vi her hadde sett for oss en del pengebruk i forbindelse 75 
med forsøkt rekruttering fra konfirmantreunionleir, men at denne ikke ble noe av 76 
etter HEFs utsettelser.  77 

Aksjoner 78 

Her er det kostnader som vi vet om at kommer. Vi har en brosjyre på trappene, 79 
vi regner 12-13 000 for trykk, og moms kommer i tillegg. Det blir også brukt en 80 
god del på porto og utsending. Vi har 20 000 som er øremerket til dette fra LNU 81 
fra fjorårets budsjett.  82 

Sommerleir 59 83 

Lønn og sosiale kostnader: Her er utgiften høyere enn budsjettet, enda vi vet at 84 
lønnen som er utbetalt til sommerleirsjefer samsvarte med budsjettet. Hva er det 85 
overskytende? Kan det være feilføringer fra andre poster? Beløpet, 9870 kroner 86 
matcher nesten honoraret til bandet som spilte på leiren, men dette burde vært 87 
ført på Fremmed tjeneste.  88 

Varekjøp og Varesalg: Disse postene er blanke. Det er svært sannsynlig at 89 
innkjøp fra Joker til kiosken har blandet seg inn med ordinære mat- og 90 
festgodteri-innkjøp. Dette bør vi gå gjennom og få orden i. Det er også en del 91 
fakturaer som er betalt med varekjøp til kiosken. Er disse bare ikke ført enda, 92 
eller er de feilført?  93 

Resultat: Vi ser at vi er i underskudd, men gitt forutsetningene våre, at det var 94 
en internasjonal leir og at vi manglet noe ønsket støtte, er dette mye bedre enn 95 
fryktet.  96 

Frifond / Bidrag til Lag 6 97 

Vi er usikre på hva som er ført hvor og om det er opprettet en ny post for Frifond 98 
som tidligere het bidrag til lag. De tre kolonnene vil vi gjerne ha klarhet i.  99 

18+  100 



Det er brukt veldig lite på 18+, ettersom vi fikk delta på et seminar i regi av HEF 101 
veldig rimelig. Det mangler også noen innbetalinger. Dan-Raoul skal følge opp 102 
hvem som eventuelt ikke har betalt for sin deltakelse.  103 

Totalt regnskap 104 

Offentlig støtte: Det ser ut til at Frifondsbeløpet ikke har kommet med i den 105 
posten. Det er også noe lavere enn anslått på grunn av at vi fikk mindre støtte 106 
enn søkt til sommerleiren.  107 

Andre inntekter: Dette beløpet lurer vi på hva er. Meste parten ser ut til å 108 
komme fra sommerleir, men vi lurer på hvilke inntekter det var.  109 

Annet 110 

Vi bør nok få en egen post til føring av utgifter i forbindelse med utvikling av nye 111 
nettsider. Denne bør sannsynligvis være i år og neste år.  112 

 113 

BUDSJETT  114 

Det ble informert om at budsjettet er utarbeidet uten regnskap som 115 
veiledning, da regnskapet ikke har foreligget før dagen før møtet. Selv om det er 116 
en del bemerkninger og kommentarer er dette på ingen måte kritikk av 117 
økonomiansvarlig – kun rettledninger til videre arbeid.  118 

Anders ber om at postene sorteres alfabetisk slik at det kan bli enklere å 119 
orientere seg, men det påpekes at det er en tematisk inndeling på postene, selv 120 
om denne ikke er uthevet på noen måte.  121 

Lagdrift  122 

Manglende poster: Se på fjorårs budsjett eller regnskap. 123 
Gratismateriell/Brosjyrer, Kontingenter/tilskudd/Prosjektstøtte, Annen kostnad, 124 
Tap og liknende.  125 

Årsmøte 126 

Manglende post: Kontingenter/tilskudd/prosjektstøtte. Her går 127 
Landsmøteaksjonen.  128 

Sentralstyremøte 129 

Manglende poster: Innenlandsbespisnig, Innenlandsseminarkostnader. Styret 130 
minner seg selv om at selv om vi vet at halve året vil det være hovedvekt av 131 
SSt-medlemmer bosatt i Oslo-området, så reisekosten ikke blir så høy, må det 132 
opprettholdes en betydelig budsjettpost på dette punktet i tilfelle geografien 133 
tilsier at reisekosten blir dyrere for nytt sentralstyre. Det må være en buffer i 134 
budsjettet for geografisk fordeling av SSt. 135 

Rekruttering 136 

Manglende poster: Fremmed tjeneste, Innenlandsseminarkostnader (hotell på 137 
rekrutteringsturer) 138 

Aksjoner 139 

Sentralstyret er tvilende til hvordan dette burde budsjetteres. Det har riktignok 140 
vært lite i år, men vi pleier å ha en større aksjon omtrent annet hvert år. 141 
Budsjettet bør nok justeres opp en del fra i fjor for å ta høyde for dette.  142 

Lokallagsledersamling 143 



Denne posten bør oppjusteres noe da det er trolig at denne vil romme mer 144 
”påkosting av kos” til sentrale tillitsvalgte enn tidligere, og den dermed kan få en 145 
noe annen pris, selv om det er færre i dette oppsettet enn før (som det ser ut til 146 
å være regnet med.) SSt anbefaler en økning på omtrent 10 000kr.  147 

Sommerleir 148 

Manglende poster: Lønn og sosiale kostnader, Innenlandsseminarkostnader ser 149 
også ut til å mangle et siffer – eller er i alle fall alt for lavt. Innenlandsreisekost 150 
bør også opp da vi satser på flere deltakere neste år enn i år.  151 

 152 

Internasjonalt 153 

Manglende poster: Inntekter fra deltakeravgift. Forsikringspremie.  154 

I tillegg skal IHEYOs kongress for 2012 holdes i Afrika. Det vil nok bli en 155 
betydelig utgiftspost da vi sannsynligvis i det minste kommer til å sende vår 156 
representant i IHEYOs styre. I tillegg har vi et ønske om å invitere svensker på 157 
flere av våre seminarer, samt å delta på et annonsert seminar i Nederland i april. 158 
Kostnadene må nok oppjusteres noe som følge av dette.  159 

18+ 160 

Det bemerkes at denne posten finansierer seg selv, og det tyder på at vi ikke 161 
prioriterer dette feltet. Ønsker vi å ha mer fokus på dette bør vi kanskje 162 
investere av våre midler til dette.  163 

Referatbemerkning: Økonomiansvarlig påpeker at budsjetter ikke kan leses på 164 
denne måten.  165 

Totalt budsjett 166 

Bidrag fra HEF: Kanskje vil vi måtte øke denne hvis vi planlegger å søke om 167 
midler til en ny ansatt.  168 

Det ble noe diskusjon om bunnlinjen. Ønsker vi nå å signalisere at vi er klare til å 169 
ta av egenkapitalen vår for å investere i våre ønsker? Vi har riktignok fått penger 170 
til egenkapital som er øremerket til å stå som dette, og det må tas hensyn til. På 171 
den annen side vil vi måtte satse på å øke egenkapitalen dersom vi skal få en ny 172 
ansatt, ettersom dette er en betydelig risiko og kostnad som krever en 173 
oppjustering av egenkapital.  174 

 175 

Siste kommentar: Økonomileder er en helt og har gjort en kjempejobb med den 176 
foreløpige utformingen av budsjettet.  177 

 178 

c. Styrets runde 179 
Anders: 3 AU-møter, e-post med internasjonalt utvalg for å koordinere og 180 
planlegge hva de skal gjøre. Jobbet med ideologiseminar, hatt møter om ny 181 
stilling; planlagt lønn og utlysning. Så Dawkins, deltok på kirkedebatt på 182 
Litteraturhuset om kirkeforliket (som eneste ikke kristne). Skrevet ferdig tekst 183 
som skal i den oppdaterte konfirmantboka, og Fri Tanke, medarbeidersamtale.  184 
Espen: Lagde påmeldingssiden til LLsamling.  185 
Dan-Raoul: Vært i Tromsø og Vadsø, møter om SMS, jobbet med nettsider; 186 
møte med Linea, Geir og Logica. Kommentert på Fri Tanke.no. 187 



Inkluderingsbrosjyren klar til trykk sendes inn neste uke. Litt smått på 188 
kontoret. Dawkins. Møte i Arbeidsgruppa for FN-spørsmål i LNU.   189 
Lin-Marit: Vært opptatt med å overføre alt på lokallaget til Eigil; forberedt 190 
ham på lederverv i Tromsø. Var med på Dawkins. Prøver å finne jobb, det tar 191 
tid.  192 
Kristoffer: Vært i kontakt med lokallagene, skal reise ned når det passer for 193 
alle og jobbe med drift. Jobbet med rekruttering, arbeidet med bærekraftplan. 194 
Plan for konf.rekruttering. HEF vil at han gjør mye med konf.rekruttering.  195 
Anine: Permisjon fra sentralstyret frem til 1. november. Helene har tatt over 196 
lokallagene hennes, Oslo og Ålesund. Espen tar over rollen i arbeidsgruppa for 197 
Bærekraftige lokallag. 198 
Arnlaug: Litt jobb med ideologiseminaret.  199 
Linea: Vært på møte om nettsidene.  200 
Gabriel: Snakket med Bergen på mail, prøvd å få tak i Haugalandet, men 201 
dårlig telefonkontakt. Jobbet med lokallagsledersamling.  202 
Amund: Skype-møte med IHEYO, blitt involvert i Nordisk seminar og sett 203 
Dawkins. (Noe eget lokallagsarbeid også.)  204 
Juni: Sett Dawkins, mye eget lokallagsarbeide, begynt å tenke på 205 
ideologiseminaret.  206 
Helene: Vært på AU-møter ganger 3, SMS-møte, besvart e-poster, var og 207 
hørte på Dawkins, vært på Photoshopkurs, hovedstyremøte og 208 
hovedstyreseminar, brukerseminar om kulturmidlene, orienteringsmøte med 209 
seremoniavdelingen, AU-dag, LNU Lederkurs – tar hele dager. Samarbeidsmøte 210 
med HEF, jobbet mye med lokallagsledersamling, vært på vestlandsseminar i 211 
Flåm, hatt medarbeidersamtale, vært på OrgSys-kurs, kontaktkonferansen, 212 
besøkt Oslo lokallag på styremøte.  213 
Synøve: Har vært på to AU-møter, utarbeidet budsjett, jobbet en del med 214 
refusjoner og forberedt saker til sentralstyremøtet. Det er fremdeles mye jobb 215 
med refusjoner fra leiren (spore opp bilag og slikt) og utarbeidelse av budsjettet 216 
var tidkrevende uten regnskap.   217 
 218 

d. Sekretariatet  219 
Vært på AU-møter, diverse kurs hos LNU: Kulturmidlene brukerseminar, 220 
Webredaksjon, Lederkurs. Møte med seremoni for orientering. Hjulpet Dan-Raoul 221 
med inkluderings-brosjyren, mange henvendelser, utsending av purring, er med 222 
å planlegge potensielt lag på Jessheim, oppdatert nettsider, medarbeidersamtale, 223 
sett noe på budsjett med Synøve, jobbet noe med sakspapirer.  224 
  225 

e. Lagenes runde 226 

Se eget referat.  227 

 228 

f. Internasjonalt 229 
Gruppa har hatt en del postkorrespondanse; Anders, Amund, Lin-Marit. Det har 230 
vært tatt opp til HEF styret om de skal fortsette å ha internasjonalt utvalg. Hvis 231 
det videreføres får Anders plass.  232 

 233 



Har diskutert planer og arbeidsfordeling. Sett på arbeidsprogrammet. Det var 234 
lite tydelig fra arbeidsprogrammet hva som skulle gjøres, men det er planlagt 235 
at de skal opprettholde kontakt med IHEYO og de har vært i kontakt med folk 236 
fra sommerleiren, og vil bidra til Nordisk Seminar.  237 
 238 
Satser på å reise hvis det dukker opp arrangementer. Litt lite å gjøre kanskje? 239 
Inviterer svenskene på ideologiseminaret. Må tas litt som det kommer. Bør 240 
kanskje ha fokus på de nordiske områdene – mindre på Europa generelt.  241 
 242 
IHEYO har hatt et skype-møte, oppfølging fra GA, litt nye strukturer og 243 
opptaket i IHEU, Amund og Sven blir nok sittende i EC frem til neste valg. 244 
Sitter også i arbeidsgrupper. Økonomien ser ut til å være god, og økonomien 245 
blir mer stabil nå som de er en del av IHEU.  246 
 247 

g. Lokallagsanalyse 248 
Går fremover, HEF begynner å bli vant til at vi er med på alt. Marit har laget 249 
grunndokumenter og maler for kontakt og slikt, det er enklere å gjøre og vi 250 
begynner å få mer respons. HEFs landsmøtevedtak ble nevnt på 251 
ansattesamlingen, Marit snakket med en del folk der. Bra interesse i Bergen og 252 
Kristiansand for å starte og støtte.  253 
 254 

h. Lokallagsledersamling 255 
Vi blir 24 stykker, på Haraldsheimen i Oslo, satser på mer prat, refleksjon, dele 256 
erfaringer enn det som opprinnelig var tenkt.  257 
 258 
Vi ønsker å prøve å lage en gyllen setning til å gi lagene i forbindelse med 259 
rekruttering og raske presentasjoner. Hege ønsker seg mer tid. Gabriel, Espen, 260 
Helene arrangerer. (Anine borte.) 261 
 262 

i. Ideologiseminar 263 
Har laget en google doc med utgangspunkt i Mari-Kristines plan for 264 
arrangmenter. Skal promoteres på tidligere arrangement. Blir ikke 18+ 265 
arrangement, som det ble luftet for en stund siden. Tema er nesten satt. Frihet 266 
og menneskeverd. Blir slått fast straks. Tid er satt. Henge opp plakat på LLS! 267 
Lage nettside med en gang. Koselig med bål? Ser på det. Begynner å kjenne at 268 
det haster. Skal ha møter snart.  269 
 270 

j. Kontaktkonferansen 271 
Barne, likestillings og inkluderingsdepartementet sin konferanse for 272 
ungdomsorganisasjoner. Tema var Frivillighet, makt og lykke. Trond Viggo 273 
Torgersen snakket, og det var på Sundvolden. Audun Lysbakken kom – tok opp 274 
det med kontoer for 16-åringer. Kom ikke med noe konkret svar. Sa han hadde 275 
en lekkasje fra statsbudsjettet, 5 nye millioner til ungdom og frivillighet 276 
(Fordelingsutvalget).  277 
 278 

k. Hovedstyremøte i HEF 279 
Noen helger siden. Blir forhåpentlig bedre, men det var altfor travelt. 280 
Tillitsvalgte i HEF og HU har rett til observatører i følge ny forretningsorden. 281 
Samme foreslått til landsstyremøte. Filming begynner på neste møte. Debatten 282 
om omskjæring var det stor enighet om. Det ble snakket mye om prinsippet. 283 

 284 
l. SMS 285 



Helene var i møte med Per og Helene Engen (kommunikasjon). Problemet er at 286 
vi har en halv-avtale med en leverandør vi allerede har et forhold med, men vi 287 
får stadig hint om at en annen leverandør er bedre. Så fort det er tid skal Marit 288 
undersøke PSWinCom, som er konkurrenten. Hvis de har bedre pris kan det 289 
hende vi ønsker å bruke dem isteden. Det store hinderet er kostnaden for å sette 290 
opp systemene i OrgSys, medlemsregisteret vårt.  291 
 292 
Sak 63/11 Sentralstyrets møtekalender 293 
 294 
Amund forlot møtet under denne saken.  295 
 296 
Helene orienterte med bakgrunn i sakspapiret. Dersom det er ønskelig at 297 
Helene skal delta på hovedstyremøte i juni 2012 er vi nødt til å flytte vårt SSt-298 
møte som dessverre kolliderer. Saksbehandler har foreslått enten 8.-10. juni 299 
eller 22.-24. juni, disse er de omkringliggende helgene.  300 
 301 

- 8. -10. er i eksamensperioden.  302 
- Kunne det finnes en dato tidlig i mai? I løpet av mai?  303 
- Vi må passe på at det gis beskjed til valgkomiteen om at kandidater må 304 

påberegne å møte den helgen vi vedtar.  305 
- Feil i sakspapiret: 22.-25. juni – skulle vært 24.  306 

 307 
Det ble noe diskusjon om vi ønsker å vedta nå om vi skal ha en sosial 308 
sentralstyresamling i september neste år. Dette sentralstyret vedtar budsjettet, 309 
men kanskje neste styret bør fastsette det selv? Vi kan ta det opp som en sak 310 
senere.  311 
 312 
Avstemning:  313 
Forslag 1: 8.-10. juni - 2 personer 314 
Forslag 2: 22.-24. juni - 5 personer 315 
Avholdende: 2 personer 316 
 317 
 318 
Sentralstyrets vedtak:  319 
 320 

 ”Sentralstyret godkjenner Sentralstyrets møtekalender for 2012, med 321 
flytting av junis Sentralstyremøte fra 15.-17. juni til 22.-24. juni ”. 322 

 323 
 324 
Sak 64/11 Retningslinjer for Frifondsfordeling 325 
 326 
Marit orienterte med bakgrunn i sakspapiret. Det ble foreslått noen mindre 327 
språklige endringer.  328 
 329 
Vi må kanskje gjøre noen grep for å sikre at driftsstøtten blir brukt opp.  330 
Kanskje sette opp oppstartsmidlene?  331 
 332 
Burde vi kanskje gjøre noe øremerking av midler til Humanistisk Uke eller til 333 
bruk i forbindelse med bærekraftig utvikling?  Dette kan være vanskelig for 334 
små lokallag.  335 
 336 



Det påpekes at søknadsskjemaet bør gjøres mer synlig på nettsidene. 337 
 338 
Det er ingen andre innvendinger til retningslinjene og den foreslåtte fordelingen 339 
av midler for året.  340 
 341 
Sentralstyrets vedtak:  342 
 343 

 ”Retningslinjer for Frifond vedtas med noen mindre språklige endringer.  344 
Frifondsmidlene vi er tildelt for 2011 fordeles som følger: 345 
 Frifondstildeling:  253 561,-  346 

- Administrasjon:    12 678,- (Sentralt har lov til å ta 5%.) 347 
- Prosjektmidler:    76 068,- (Dette er 30%. Vi kan holde av 10-30%.) 348 
- Allereie tildelt   43 000,- (HU legger ut for jan-aug.+Bonusmidl.) 349 
- Grunnstøtte:   39 000,- (til hvert lokallag, 3000*13) 350 

Driftsstøtte    82 815,- (fordeles ved ekstra søknad)   ”. 351 
 352 
 353 
Sak 65/11 Eventuelt 354 
65 a Nordisk Seminar 355 
 356 
Nordisk seminar har fått komplett komitè. Består av Kjetil Hermansen, Amund 357 
Bugge, Mari Anna Friedrich og Maarten Andersen. De har hatt møte på Skype, 358 
men trenger innspill til hvor man kan være – de ønsker å være et spennende 359 
nordisk sted, men det går klart ut over vår økonomi og vår investeringsvilje.  360 
 361 
TEMA 362 
Komiteen har begynt å snakke om tema, og her er noen av forslagene:  363 
”Religionsfrihet i konflikt” 364 
”Ytringsfrihet – hvilken virkelighet er riktig?”  365 
”Menneskerettigheter i en stadig mer globalisert verden” 366 

- Menneskerettigheter 367 
- Ytringsfrihet  368 

o Islam, sharia  369 
o Høyreekstremisme  370 

- Inkludering 371 
- Humanisme  372 
- Religionsfrihet  373 
- Styrke forholdet mellom de nordiske landene  374 

o Hjelpe de andre nordiske landene til å få statsstøtte  375 

Sentralstyret synes flere av ideene høres spennende ut og avventer utvikling 376 
styrt av komiteen.  377 
 378 
STEDER 379 
Sentralstyret mener at hvis vi har råd til å være eksotisk sted, kjør på! Dette 380 
kommer naturligvis an på andre bevilgninger.  381 
 382 
Noen forslag til sted:  383 
Oslo  384 
Falstad-senteret, Levanger 385 



Svalbard 386 
Island 387 
Tromsø 388 
Lillehammer 389 
Lofoten 390 
Andre Skandinaviske storbyer? 391 
 392 
Det er vanskelig å avgjøre før vi vet hvor mye penger vi har til rådighet.  393 
 394 
Sentralstyret ønsker å ha fokus på kvalitet fremfor spennende sted. 395 
 396 

- Det stilles også spørsmål om det er realistisk å få folk til å komme til de 397 
mest eksotiske stedene. Det er langt og kronglete å reise til Svalbard, for 398 
en helg er det unødvending. Det er bare et helgeseminar.  399 

- Profesjonalitet på stedet vi skal være. Lettest å være i innlandet hvis VI 400 
er arrangører? Kan kanskje få hjelp fra utlandet?  401 

- Ikke over 18 seminar – over 20 for å kjøpe 3,5% alkohol. Går an å ha 402 
det alkoholfritt, evt?  403 

- Noe spesielt å være på et flott sted. Det finnes mange steder å være 404 
som er en time unna Gardermoen. 405 

- Kanskje også en dag ekstra? Kunne vært fint når man først samler seg et 406 
sted.  407 

-  408 
 409 
Lillehammer? 410 

- Lillehammer ikke så langt fra Gardermoen. Regionstog – flybusser – det 411 
blir omtrent like praktisk som å ha det i Oslo.  412 

- Gabriel foreslår steder i området han kjenner til – kan evt. følges opp av 413 
komiteen. Kan for eksempel leie seks timannshytter. Det er 414 
konferansehoteller der – med møterom og slikt.  415 

- Lillehammer et navn på grunn av OL. Og det er fint om vinteren.  416 
- Sentralt i forhold til mye annet  i forhold til Svalbard. Kort reise, Norge, 417 

koselig.  418 
 419 
Sentralstyret heller mot Lillehammer. Det ser ut til å gi oss gode muligheter for 420 
organisering, det er et spennende sted, og det er ikke langt å reise.  421 
 422 
Hjelp å få:  423 
Aktiv ungdom er veldig behjelpelige om hvordan man kan søke og hvordan det 424 
er lettest å få midler. Ring dem! Sekretariatet ser gjerne over søknader.  425 
 426 
Midler:  427 
Kanskje vi også kan få ekstra midler for distriktsarrangement hvis vi søker hos 428 
departementene?  429 
BOLYST – distriktsmidler! Gabriel kjenner en saksbehandler.  430 
Oppland har noen slike søknadsordninger. Ta kontakt med fylkeskommunene.  431 
Randi Hermanrud? Tidl. Hovedstyre – spør om tips. Hun bør ha en del 432 
kontakter der. Sigmund er også derfra.  433 
 434 
Sentralstyret gleder seg over komiteen og fremgangen!  435 
 436 
 437 



 438 
Møtet hevet  søndag klokka 11.03.  439 
 440 
 441 
Møtekritikk:  442 

- Litt dumt når fremmede folk kom inn til lunsj i hallen i går, litt bråk.  443 
- Litt avbrudd i går, kunne jobbet med ordstyringen.  444 
- Bedre å være på humanismens hus hvor vi har alt vi trenger tilgjengelig 445 

og huset for oss selv.  446 
- Litt lite tydelig at det var snacks her. Men det var et ønske fra sist at de 447 

skulle stå separat – derfor ble det ikke påpekt.  448 
- Litt for langt møte – på grunn av gjennomgangen av regnskapet.  449 
- Gjøre om orienteringer til sakspapir? Gjøres skriftlig – går gjennom ting 450 

på forhånd og kan kommenteres på møtet. Lokallag og styrets runde  - 451 
skriv ned på forhånd.  452 

 453 
 454 
 455 
 456 
Helgekritikk: 457 

- Bra med mat! 458 
- Litt uheldig at vi ikke var alene her.  459 
- Veldig koselig!  460 
- Stedet er kjempeflott! 461 
- Gildt på lørdag! 462 
- Litt kort helg! Kom litt sent på fredag – burde vært mer sosialt på 463 

fredagen. Strategitur? Snakke litt store linjer. Planlagt en aksjon?  464 
- Blir kanskje håndtert allerede i andre fora.. 465 
- Tok litt tid å komme ut her – men kjempeflott sted.  466 

 467 
 468 
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